
 

Skolebestyrelsesmøde 

Mødetidspunkt Torsdag den 11.januar 2024 kl. 16.30 – 18.30            

Mødested Mødelokalet Dybvad Skoleafdeling Mødeleder: MSC       Sekretær: MB 

Deltagere Martin Stenbjerg Christensen (skolebestyrelsesformand) 
Heidi Vagner Svendsen (næstformand) 
Jes Emil Skytte Christensen (forældrerepræsentant) 
Claus Ledet Birkbak (forældrerepræsentant)  
Bianca Dalgaard Svendsen (forældrerepræsentant) 
Kenneth Klitgaard Svendsen (1.supplemant, forældrerepræsentant) 
Thomas Nielsen (2.suppleant, forældrerepræsentant) 
Anne Roland Hejslet (medarbejderrepræsentant) 
Sally Korsgaard (medarbejderrepræsentant) 
Benjamin Grøndallund Jensen (elevrådsrepræsentant) 
Frederik Hede Michaelsen (elevrådsrepræsentant) 
Gitte Kiilerich (skoleleder) 
Mette Boas (referent) 
 

Fraværende  

 

Indhold Mål/udbytte Metode Forberedelse  

Orientering fra: 
 
Formand 
 
Skoleleder 
 
Medarbejder 
 
Elevrådet 
 
 

Være orienteret i forhold til hvad der rør sig på sko-
len/SFO 
 
Husk at vi tager foto 

Orientering fra 
de forskellige 

Ingen  



 

Referat 
 
 

Skoleleder:  
Doolexia er afsluttet og vi afventer resultater for elevernes læringsresultater.  
Der har været møde med ledelsen og skolechef om skoleudviklingsplanen.  
Der har været en elevsag, som har fulgt proceduren for orientering.  
Vi arbejder fortsat med Den Mangfoldige Folkeskole som indsats lokalt og kommunalt.  
Der er sat en besparelse for centeret i udsigt, men denne er trukket retur i dag. 
 
Medarbejdere:  
Gode juleafslutninger på begge skoleafdelinger, og en god opstart efter ferien. 
 Indskolingen og mellemtrinet øver til skolernes sangdag, som bliver en fælles dag for de to team.  
Der er emneuge i uge 7. 
 
Elevråd:  
Der har ikke været møde siden sidst, men der er ønske om bolde fra mellemtrinet, bedre rengøring af 
toiletter på mellemtrinet, sproget er ikke så pænt på mellemtrinet på de sociale medier. -Ledelsen tager 
disse punkter med. 
 

Skoleudviklingsplan Få et indblik i skoleudviklingsplanen som er fremlagt for 
skolechefen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

Overblik arbejdet 

med strategiske handleplaner Hørby-Dybvad Skole 2023 dec.pdf
 

Flow skoleåret 

2023-2024.pdf
 

Microsoft 

Word-dokument
 

Hørby-Dybvad 

Skole datapakke.pdf
 

 

GKØ 



 

Referat 
 

Skoleleder informerer.  
Der er forslag om at bestyrelsen kan være en del af den strategiske handlingsplan ift en ind-
sats målrettet fritidsaktiviteter og inddragelse af erhvervslivet.  

 

SWOT At få drøftet og aftalt hvordan, hvem og hvad Drøftelse Have udfyldt 
SWOT og 
gerne have 
drøftet med 
forældre/kolle-
ger hvad de 
tænker 
 

Martin/alle 
 

  
 
 
 
 

Referat 
 

Input fra alle til SWOT-analysen. Bestyrelsesformand og skoleleder aftaler videre handlin-
ger.  
 

Martin og 
GKØ 

Besøg af BUU  
 
 

At få drøftet dagsordenen til vores møde med BUU 
 
 

Orientering 
 

 Martin 
/Alle  
 

Referat Dagsorden præsenteret. Ved punkt 3 præsenteres SWOT-analysen af bestyrelsen.  
Formand og skoleleder fordeler ansvaret for dagsordenen. 

Martin og 
GKØ 

Ønsker om hjælp/ til-

tag 

At få drøftet hvis der er opgaver/ting mv. som forældrene 
gerne må være behjælpelige med at løse og aftalt hvor-
dan, hvem og hvad der gør 
 

   

Referat:  

Evt.        
 

 

Referat: Forslag om nyt punkt til dagsordenen: ønsker om tiltag eller hjælp til skolen. Martin 

 

Pkt. til kommende møder:  

Evaluering af julefesten i Hørby 

Rockbussen 



 

Sedler fra ”kasse” 

Kommunale mål – hvordan er de omsat hos os 


